
ISO 9001 是国际标准化组织（ISO）发布的全球通用标准，被誉为“走向国际市场的通行证”，对于企业来说，通过ISO
9001认证可以获得以下收益：

1.质量进阶：建立体系，规划控制质量，产品更优质。
2.客户满意：证明能力，提供达标产品服务，赢信任。
3.竞争有力：认证加持，显高水准，竞争占优。
4.降本增效：审视流程，消除浪费，成本降低效率升。
5.管理优化：明确文件流程，员工职责清，沟通顺。
6.国际接轨：遵循国际标，海外拓展易，客户遍全球。
7.形象提升：认证彰显责任，品牌声誉佳。
8.风险防范：严控质量，减少召回赔偿风险。
9.招标领先：招投标中常加分，优势明显机会多。
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通过 我们的专业认证服务，企业不仅可以完善现有流程，还能构建

高效的质量管理体系，为市场竞争力和长远发展打下坚实基础。

Amtivo已获得UKAS（英国皇家认可委员会）ISO 9001的认可，

在认可范围内为企业颁发带UKAS标志的证书。

我们的优势

Amtivo集团获得国际认可机构UKAS（英国皇家认可委员会），ANAB（美国国家标准协会和美国质量协会），以及INAB

（爱尔兰国家认可委员会）等认可，上海市凯瑞克质量体系认证有限公司 （Amtivo China）依拖集团资源能够在全球范

围内开展UKAS认证业务，拥有以下独特优势

欢迎联络我们获得报价

国际背景与本地化服务：依托Amtivo集团在全球40多个国家的资源，结合对中国本地市场的深入理解，为企业提供

量身定制的解决方案，确保认证服务既符合国际标准又贴合实际需求。

专业团队与丰富经验：拥有一支经验丰富的专业审核团队，认证过程科学、高效、公正，帮助企业顺利完成认证。

高客户推荐率：多家知名企业建立了长期合作关系，服务质量获得广泛认可。94% 的客户表示愿意推荐我们的服务。
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ISO 9001 is a globally recognized standard issued by the International Organization for Standardization (ISO), often referred to as
the "passport to international markets." For businesses, achieving ISO 9001 certification brings the following benefits:

1.Quality Advancement: Establishing a system to plan and control quality, leading to superior products.
2.Customer Satisfaction: Demonstrating capability, offering compliant products and services, and earning trust.
3.Competitive Advantage: Certification showcases high standards, providing an edge in competition.
4.Cost Reduction & Efficiency: Reviewing processes to eliminate waste, lower costs, and boost efficiency.
5.Management Optimization: Clearly defined documents and processes, with well-communicated employee responsibilities.
6. International Alignment: Adhering to international standards, making overseas expansion easier and reaching global

customers.
7.Enhanced Image: Certification reflects responsibility, enhancing brand reputation.
8.Risk Mitigation: Strict quality control to reduce the risks of recalls and compensation.
9.Bidding Advantage: Often gaining extra points in tenders, leading to more opportunities.

What Are the Benefits of ISO 9001?

Quality Management System Certification

ISO 9001
Risk Management | Regulatory Compliance | Quality
Control | Documentation and Traceability
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Through Amtivo's professional certification services, businesses can not
only improve existing processes but also build an efficient quality
management system, laying a strong foundation for market
competitiveness and long-term growth.

Amtivo is accredited by UKAS (United Kingdom Accreditation Service) for
ISO 9001 certification and issues certificates bearing the UKAS mark to
businesses within the scope of this accreditation.

The ISO 9001 Quality Management
System is built on seven key quality
management principles:

Customer Focus
Leadership
Engagement of People
Process Approach

Continual Improvement
Evidence-based Decision Making
Relationship Management

Why You Should Choose Amtivo

Amtivo Group is proud to hold accreditation from internationally respected bodies such as UKAS (United Kingdom Accreditation
Service), ANAB (American National Standards Institute and American Society for Quality), and INAB (Irish National Accreditation Board).
With the support of the Group’s extensive resources, Amtivo China is equipped to deliver UKAS-accredited certification services
worldwide.

Global Expertise with Localized Services: Drawing on Amtivo Group’s presence in over 40 countries worldwide and a deep
understanding of the Chinese market, we provide tailored solutions that ensure certification services meet international standards
while aligning with practical needs.
Professional Team with Extensive Experience: Our team of experienced auditors ensures a scientific, efficient, and impartial
certification process, helping businesses achieve certification smoothly.
High Customer Recommendation Rate: Many renowned companies have established long-term partnerships with us, reflecting
the high quality of our services. 94% of clients have expressed willingness to recommend our services.
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